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                        ROMANIA 

PRIMARIA COMUNEI CRACAOANI 

 

PROCES  VERBAL  

 

           

       Incheiat astazi  29 mai 2019 in sedinta  ordinara a  Consiliului local al 

comunei Cracaoani, convocata de primarul comunei prin Dispozitia nr 178 din 

24.05.2019. 

      Sedinta are loc in sala de sedinte  a primariei, participand un numar de 13 

consilieri din 13. Participa  primarul comunei,    secretarul comunei,  functionarul 

public responsabil pentru urbanism si amenajarea teritoriului, precum   si  

responsabilul pentru achizitii publice. Presedintele de sedinta constata ca cvorumul 

pentru desfasurarea sedintei este intrunit motiv pentru care da citire in continuare 

ordinei de zi: 

    1.Proiect de hotarare privind actualizarea devizului general la investitia  

“Asfaltare drum comunal Cracaoani-Mitocul Balan de la km 7+150 - pana la km 

12+650 ”. 

   2.Proiect de hotarare privind completarea  Programului anual al achizitiilor 

publice pentru anul 2019. 

    3.Proiect de hotarare privind avizarea Regulamentului Serviciului Public de 

Salubrizare al localitatilor din judetul Neamt. 

     4. Intrebari-interpelari. 

       Supusa la vot,  este aprobata in unanimitate. De asemenea se supune la vot 

procesul verbal al sedintei trecute care este de asemenea aprobat cu unanimitate. 

  In continuare se trece la discutarea   primului  punct  inscris pe ordinea de zi:       

          Proiect de hotarare privind actualizarea devizului general la investitia  

“Asfaltare drum comunal Cracaoani-Mitocul Balan de la km 7+150 - pana la km 

12+650 ”, proiect avizat de comisiile de specialitate. 

        Ia cuvantul primarul comunei care prezinta  expunerea de motive cu privire la 

acest proiect de hotarare, aratand ca urmare a solicitarii venite din partea 

Ministerului Dezvoltarii  propune acum actualizarea devizului general al lucrarilor 

la sectorul de drum communal situate intre Magazia si Mitocu Balan, urmare a 

modificarii cotei de TVA si a trecerii contributiilor pentru salarii de la angajator la 

angajati.Ia cuvantul in continuare responsabilul pentru urbanism care prezinta 

raportul de specialitate cu privire la proiect  precum si devizul general actualizat, 

anexa la proiectul de hotarare.  Presedintele de sedinta intreaba daca sant ceva 

discutii pe marginea acestui proiect. D-l Stacescu Constantin intreaba daca s-a 
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verificat respectarea standardelor de calitate la lucrarile executate. D-l Dogariu C-

tin intreaba si el daca  s-au facut probe si teste asa cum s-a prevazut , pentru a 

preveni aparitia unor lucrari deficitare. D-l viceprimar arata ca s-au facut teste, 

receptia nu s-a efectuat inca, dar daca au aparut probleme in ceea ce priveste 

calitatea executiei acestea vor fi obligatoriu remediate altfel nu se va efectua 

receptia. 

  D-l Stacescu, legat de acest subiect arata ca acum,  cand se efectueaza lucrarile de 

reparatii la sectorul de drum intre Cracaoani si Magazia a mers in teren si a 

efectuat fotografii in zonele decopertate si a constatat ca lucrarile nu au fost de 

calitate atunci cand s-a executat asfaltarea in sensul ca la mijloc a constatat acum 

ca drumul e mai subtire spre deosebire de margini unde este mai gros. D-l 

viceprimar arata ca  e absolut normal sa fie asa, drumul se subtiaza in timp din 

cauza uzurii stratului de asfalt atunci cand este circulat  intens cu atat mai mult 

cand traficul este mai greu decat cel stabilit de proiectant. Garantia este de 3 ani 

dupa executie iar dupa 8 ani drumul e obligatoriu sa fie reabilitat. In cazul nostru 

deja au trecut aproape 10 ani. D-l primar arata ca receptia drumului a fost facuta la 

momentul finalizarii de catre AFIR  in comisie fiind obligatoriu si specialisti 

cooptati de la Consiliul judetean si Inspectia  de Stat in constructii. Daca ceva nu 

era in regula nu s-ar fi decontat  lucrarile executate. 

  D-l Dogariu C-tin considera ca nu trebuie efectuata receptia daca lucrarile nu sant 

de calitate. D-l primar arata ca deja s-a trimis adresa scrisa la firma de executie a 

lucrarilor in care i se atrage atentia ca nu se va semna receptia daca nu se 

remediaza deficienele constatate., asa cum de altfel s-a procedat si in cazul 

lucrarilor de la podul peste Cracau unde s-a trimis adresa si s-a solicitat inceperea 

lucrarilor sub sanctiunea rezilierii contractului de lucrari. 

Nefiind alte discutii legate de acest proiect de hotarare este supus  la vot in forma 

prezentata. Se aproba cu 12 voturi “pentru” si o abtinere, a d-lui Dogariu C-tin. 

   In continuare  se trece la discutarea celui de-al doilea punct pe ordinea de zi:  

Proiect de hotarare privind completarea  Programului anual al achizitiilor publice 

pentru anul 2019, proiect avizat in comisiile de specialitate. 

 Ia cuvantul functionarul public responsabil pentru achizitii publice care prezinta 

expunerea de motive a intitiatorului pentru acest proiect, raportul de specialitate si 

anexa propriuzisa la proiectul de hotarare. Arata ca e vorba de completarea 
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Programului anual al achizitiilor cu 3 noi pozitii respectiv pozitia  53 cu  -ridicari 

topo si studii geo pentru modernizare drumuri de interes local, pozitia 54 cu – 

intocmire studiu de fezabilitate expertiza tehnica si documentatie obtinere avize 

pentru proiectul de modernizare drumuri si pozita 55 cu- Materiale publicitare 

pentru  proiectul “Dotari camin cultural Cracaoani”. Legat de acest proiect d-l 

Stacescu arata ca se dau multi bani pe studii, care in caz ca un proiect nu se aproba, 

banii se pierd, cu acesti bani putand sa se faca ceva concret la scoli care au mare 

nevoie de bani. D-l primar arata ca daca vrei sa obtii o finantare si sa castigi un 

proiect acesta are nevoie de intial de s.f-uri si studii prealabile topo, geo, dupa caz. 

Altfel nu se poate, ori la facI ori te lasi pagubas din start. D-l Stacescu intreaba 

daca sant prinse toate drumurile din comuna. D-l primar raspunde afirmativ. 

Nefiind alte discutii presedintele de sedinta supune la vot proiectul de hotarare in 

forma prezentata. Se aproba cu unanimitate de voturi. In continuare se trece la 

urmatorul proiect inscris pe ordinea de zi, respectiv Proiect de hotarare privind 

avizarea Regulamentului Serviciului Public de Salubrizare al localitatilor din 

judetul Neamt. Ia cuvantul viceprimarul comunei – persoana desemnata ca 

reprezentant al Consiliului local in ADI Econeamt care prezinta expunerea de 

motive la acest proiect si un raport al compartimentului de specialitate aratand ca 

prin adresa 272 din 10 mai a.c. ECO Neamt a inaintat spre avizare Consiliului local 

noul Regulament de salubrizare al localitatilor din judetul Neamt. Legat de 

continutul proiectului noului Regulament arata ca au aparut cateva modificari. 

Secretarul comunei arata ca cu ocazia auditului efectuat de Curtea de Conturi la 

UAT Cracaoani a fost solicitat spre verificare  Regulamentul in vigoare in acest 

moment, constatandu-se unele deficiente in desfasurarea corespunzatoare a 

activitatii de salubritate la nivel local. Recent Camera de Conturi Neamt a mai 

solicitat tuturor UAT-urilor completarea unui chestionar legat de modul de 

desfasurare a activitatilor de salubrizare la nivel de judet deoarece efectuiaza un 

audit privind aceasta activitate, probabil tocmai in ideea de a corecta acele 

deficiente contatate pe ansablul judetului acolo unde au fost efectuate activitati de 

audit.D-l Savin Dionisie arata ca si domnia sa la nivelul scolii a intampinat  

dificultati in ceea ce priveste activitatea de  salubrizare. Curtea de Conturi i-a 

imputat deja o suma achitata catre operatorul de salubritate, deoarece acesta nu 

justifica cu acte anexate contravaloarea facturilor emise. Si se continua si acum la 

fel, motiv pentru care dansul a refuzat deja la plata 2 facturi consecutive. 

  Secretarul comunei solicita d-lui viceprimar sa ridice aceste probleme in 

Adunarea Generala a actionarilor din ADI ECONeamt in calitatea pe care o are 

acesta de reprezentant al Consiliului local Cracaoani in cadrul acestui for. Probabil 
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aceste probele nu sant singulare, doar la Cracaoani ci sigur si la alte UAT-uri si 

trebuie gasita de comun acord cu operatorul, solutii potrivite. D-l viceprimar arata 

ca va ridica aceste problema si mai arata ca pana in aprilie 2020 deseurile menajere 

ar trebui colectate selectiv. Primarul comunei arata ca odata cu colectarea selectiva 

sigur vor creste si  costurile de colectare si transport, care se vor regasi in final in 

facture ce trebuie platita de beneficiar. 

  Presedintele de sedinta solicita d-lui viceprimar ca impreuna cu ceilalti colegi 

care se ocupa de activitatea de salubritate sa analizeze acest proiect de Regulament 

pt salubritate si in sedinta viitoare sa se revina cu el pe ordinea de zi pentru ca d-nii 

consilieri sa fie mai bine informati privind noile propuneri aduse prin continutul 

sau si sa se ia o hotarare in cunostinta de cauza. Propune deci amanarea votarii 

acestui proiect de hotarare si supune la vot aceasta optiune: Se aproba cu 

unanimitate de voturi. Se trece in continuare la ultimul punct pe ordinea de zi: 

intrebari-interpelari. 

   D-l Nita Vasile arata ca nu a participat la sedinta trecuta cand s-a aprobat 

achizitia si montarea de camera de supraveghere la Magazia, dar a constatat 

impreuna cu alti domni consilieri ca acestea nu au fost montate corespunzator asa 

cum s-a stabilit. D-l primar Petre Zamfir arata ca intradevar nu au fost montate 

toate asa cum trebuie , a avut deja o discutie cu patronul firmei care au montat 

camerele si problemele se vor remedia . Camerele au fost montate si ca urmare a 

recomandarilor facute de organele  de politie pentru a preveni si  combate 

activitatea infractionala, nicidecum pentru alte scopuri.  D-l Dogariu C-tin arata ca 

aceste camera de supraveghere trebuie montate cu respectarea prevederilor legale, 

in ceea ce priveste datele cu character personal. D-l director Savin Dionisie arata ca 

scoala nu are acces direct  la informatiile stocate.  Camera montata in zona 

drumului comunal supravegheaza curtea scolii nu drumul propriuzis. D-l Stacescu  

Constantin  legat de acest aspect arata ca in satul Cracaoani exista persoane rau 

intentionate  care rup afisele elctorale  de la avizierul din fata primariei. D-l primar 

arata ca si afisele puse de formatiunea politica din care face parte sant rupte. D-l 

viceprimar arata ca in satul Cracaul Negru, afisele sant rupte cam in jumatate de 

ora de la expunere.  Ar trebui facuta o reclamatie in acest sens la politie care are 

atributii pe aceasta linie. D-l Dogaru C-tin arataca d-l director al scolii raspunde de 

tot ce se intampla in incinta scolii. D-l Savin Dionisie arata ca pentru tot ce 

inseamana informatii cu character personal, si pprelucrarea acestora , respective 

publicarea pe site a fotografiilor copiilor de exemplu , s-a cerut acordul 

parintilor.Nemaifiind alte  discutii   presedintele de sedinta multumeste  tuturor 

pentru prezenta si declara inchise lucrarile aceste    Drept pentru care s-a incheiat 

prezentul proces verbal. 
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      PRESEDINTE DE SEDINTA                                            SECRETAR   

      STACESCU CONSTANTIN                                  URSACHE    FLORIN 

 

          

 

     

 

 


